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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Good afternoon. It's a pleasure to see you again! What can we do for you today?
下午好。很高兴再次见到您。我们今天能为您做些什么吗?

B: I've come in to give you the documents under the L/C we opened, the new one. This lot are from Singapore, a new customer.

我是来给你们送我们新开的信用证的单据的。这些是一个新加坡的新客户提供的。

A: Have you had a chance to go through them yet?

您已经抽空儿看了一遍了吧?

B: Yes, with a fine toothed comb, as usual. Everything seems fine,except for one thing. The description of the items we are purchasing is a little different from what we expected.

是的，跟往常一样，一字不漏。一切似乎都正常，只是有一件事。我们所采购物品的说明与我们的预期有一点儿不同。

A: Is it a big difference?

是有很大差别吗?

B: Not really, perhaps just a translation problem, that's all. Anyway, we've agreed to accept it.

不太大，也许只是翻译上的问题，仅此而已。无论如何，我们已经同意接受了。
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